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Included Parts

1. WebStation(WS)
2. Headset with mic
3. AC Adapter
4. Stand
5. Quick Start Guide
6. Pouch
7. Wipes

Includes
- WebStation Manual, FAQ
http://www.camangi-webstation.com/download

More Information 
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Rear and Side Panel

AC Adapter: Plug in the AC adapter to recharge the battery.
(Notice: Please fully charge the battery before using the WS for the first time.) 

Reset: Press the Reset Button with the stylus to reset your WS.
Power Button: Press and hold the Power Button to turn your WS on /off. 
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Quick Start

1 2 3 4

5 6 7

Trumpet

Power Button

デジタルフォトフレーム

　　デジタルフォトフレームをアイコンから起動すると、フォトのスライドショーを開始します。スライドショ

ーの再生中は、メニューキー      を短押ししてスライドショー設定機能を立ち上げ、スライドの表示

間隔を設定することができます。また、設定>音楽と表示>表示設定のなかから、無使用の時に再

生を選択することもできます。設定が完了したら、WSはすぐに、無使用の時スライドショーを表示し

ます。

(注意：この設定を行う前に、あなたのWSの表示設定>スクリーンセーバーの設定がなしとなっていることを確認して下さ

い。)

スタンド

パッケージ内に含まれているスタンドで、WSを縦または横にすることができます。

Step 1    スタンド底面をWebStationの背面に置き、スタンド底部の吸盤を押さえて、WS

             背面に吸い付けます。

Step 2    スタンドボタンを押し、スタンドが固定されたか、確認します。

Step 3    スタンドにより、WSを平面に立てておくことができます。

Step1 Step2 Step3

スタンド底面

スタンド杖部分

スタンドボタン

吸盤
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Basic Functions

Unlock your WebStation
　　Single Touch1 the unlock icons 1, 2, and 3 to complete the unlock action. 

Sleep/ Awake your WebStation
　　Press the Power Button to turn WS into sleep mode. Then, press and hold 
Menu key       to awaken WS from sleep mode. 

Finger Tips
1. Single Touch: Simply touch an icon with your finger or stylus when you want to select an 
item or enter an applications or soft keyboard.

Home Key: Press the Home Key to 
return to the Launcher Screen.

Menu Key: Press the Menu Key to 
launch sub functions.

Return Key: Press the Return Key to 
return to the previous screen.

Power Light: Upper LED turns on 
when the device is being charged and 
will switch from Red to Green after 
the charge has been completed . 
Lower Blue LED display WS Power-on 
status.

Microphone

Power Buttom Touch Screen
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Launcher

Status Bar is located to the top of the Launcher screen. Toward the right of 
the bar you’ll find the current status of WebStation; to the left you’ll find 
important notifications and please touch and scroll3 down for any additional 
information.   
Quick Dock contains the most useful applications- Digital Frame, Music, 
Email, eBook, Market, and Setting.

Finger Tips 
2. Touch and hold an icon for additional options, for example , to call out the soft 
    keyboard or the link  to a webpage.
3. Touch and scroll up/down/right/left to shift the  screen to read more items.

　　WebStation-Launcher has provide a convenient shortcut for all your 
applications using a single touch to start an application, optionally you can 
touch and scroll3 right or left for additional applications. 

Status Bar

Quick Dock

電子書籍

　　電子書籍アプリをアイコンから起動すると、前回読んだページが表示されます。上下左右にスラ

イドして、より多くの内容を閲覧することができます。メニューキー      を短押しして、書庫      と目

次      機能から閲覧する電子書籍及び章節を選択したり、日/夜機能で閲覧      モードを変え

ることもできます。

注意事項 : 本電子書籍アプリケーションは、epub及びtxt形式のみ、閲覧が可能です。

　　ミュージックをアイコンから起動し、アーティスト/アルバム/楽曲/プレイリスト/アルバム閲覧から、

再生する音楽を選択できます。音楽を選択し再生したあと、トップページ      から、同時に別のア

プリを使用することも可能です。

ミュージック

日機能で閲覧 夜機能で閲覧
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Installing Storage Card

Removing storage card
　　Single touch to open the Setting application. Then, scroll down the screen 
and touch to enter the SD card and device storage. Touch to enter unmount SD 
card to remove the storage card. After the OK confirmation, please open the 
cover of Micro SD Slot and press the storage card to eject it from the slot. 

Notice: Please install a microSD card before using Gallery, Music, and eBook applications or                                
              before installing  applications from the Web.

Battery  Icon on Launcher screen
　　If the battery is being charged while the WS is on, the charging battery 
icon        will be displayed on the status bar of Launcher screen. If the battery 
has been fully charged, the full battery icon        will be displayed on the status 
bar of Launcher screen. (Power light will show a solid green light.)

Power Light on WebStation
　　The upper LED turns on with the device is being charged and will turn 
from red to green when the battery is full.

Notice
If the battery icon        is almost empty followed by a battery low warning message,  please 
recharge the device immediately to prevent loosing your data.

Charge the Battery
Battery Icon

Power Light

Micro SD Slot
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ネットワーク設定

ネットワーク設定の起動
　　設定>無線ネットワーク設定を選択し、Wi-Fiを起動するを選択すると、WSは周辺の使用可能

な無線ネットワークを検索します。

(注意：もし、選択された無線ネットワークがWEPで暗号化されている場合、WEPキーをまず入力し

、それから接続を行う必要があります。)

ネットワーク接続状況の確認
　　トップページの右上方のステータス欄にWi-Fiアイコン     が表示されている場合、ランプの数は

Wi-Fiシグナルの強度を示します。Wi-Fiアイコンが 　　のように表示されている場合、周辺に使用

可能な無線ネットワークがないことを示します。

インターネットブラウザ

　　ブラウザアイコンから起動し、メニューキー      を短押しし、前へ      を押すと、キーボードからアド

レスを入力することができ、もう一度前へ      を押して、入力したウェブサイトへ接続することができ

ます。

P.16

ネットワーク接続状態

Installing storage card
　　Open the Micro SD Slot cover 
located to the rear of the device by 
opening the cover to the left , and 
insert the micro SD card into the 
slot with gold pins facing down.



Connecting to Internet

Turn on Wireless Network
　　Touch to enter Setting > Wireless controls. Then, touch on  Wi-Fi to start 
scanning for available wireless networks.
(Notice: If you have selected a network that is secured with WEP, enter the WEP(security) 
key and then touch Connect.)

Checking  Wireless  Status
　　The Wi-Fi icon      displays the approximate signal strength on the Status 
Bar located on the Launcher Screen; Wi-Fi icon       also displays the available 
wireless networks within range .

Browser

　　Touch to enter the Browser application. Then, press the Menu Key      and  
touch Go       block.  In addition, you can use soft keyboard to enter the URL. 
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Micro SDカードの取り付け

Micro SDカードの取り付け
　　WSを裏返し、Micro SD挿入口のカバーを右から左へ開きます。Micro SDカードの金属チップ

を下へ向け、挿入口から挿し込みます。

Micro SDカードの取り出し
　　画面より、設定>SDカードと保存に入り、SDカードの取り出しを選択し、取り外し完了メッセー

ジが表示されたら、WSの背面からMicro SDカードの挿し込み口のカバーを開き、軽くMicro SDカ

ードを押すとカーとが飛び出、取り外すことができます。

注意事項
メディアや電子書籍関連のアプリケーションの使用、またはネットからサードパーティのソフトをダウンロードする場合、必
ずあなたのMicro SDカードをインストールする必要があります。
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充電量表示
　　充電時WSが起動している場合、トップページのステータスに　　　のような電量アイコンが表示さ

れます。WSの充電が完了している場合、トップページのステータス欄には　　　のようなアイコンが表

示されます。

電源ランプ
　　充電時、WS上の電源ランプは赤く点灯します。充電が完了したら、緑色に点灯します。

注意事項
トップページの充電量表示アイコンが電量わずか        を表わし、電力不足の警告アイコンが表示された場合は、あな
たのデータを守るため、すぐに充電を開始して下さい。

電源表示
充電状態の表示

電源ランプ

Micro SD挿込み口

Wireless  Status



基本操作

ロック解除
　　スクリーンに表示されるステップに従ってキー1、2及び3を押すとロックが解除されます。

スリープ/ウェイクアップ
　　WSをスリープモードにする場合、電源スイッチを一度短押しして下さい。ウェイクアップを行う場

合メニューキー      を長押しして下さい。同時にロックが解除されます。

操作のポイント
アプリケーションを選択する場合またはアプリケーション上でキーボードにより文字入力を行う場合、手またはペンで、ア
イコンを軽くタッチすると実行することができます。

トップページキー:このボタンを押すと、いつでもデ

スクトップに戻ることができます。

メニューキー: アプリケーション上でメニューキーを

短押しすると、アプリケーションのオプションメニュ

ーを選択し、使用することができます。

バックキー: このボタンを押すと、いつでも一つ前

のページに戻り、一つ前の動作を行うことができ

ます。

充電量ランプ：上方のランプはWSの充電状況を

示します。赤は充電中、緑は充電完了です。ラ

ンプが点灯していない場合は電源が繋がってい

ないことを示します。下方のランプが青く光ってい

る場合はWSが起動中であることを示します。

マイク

電源スイッチ タッチパネル

デスクトップ

トップページ上方のステータスはWSの状態を表示します。右側にはWSの充電状態、時刻表示

、ネットワーク状況が表示され、左側にはSD cardなど外部のデバイスの取り付け状況が表示

されます。タッチし下您スライドすると、設定などを行うことができます。

トップページ下方のクイック起動ボタンには、もっともよく使用する機能―デジタルカメラ、音楽、

映画、電子書籍、マーケットなどを設定することができます。

操作のポイント
- 手またはペンでアイコンまたは欄を長押しすると、別の機能が起動されます。例えば、ブラウザ上でアドレス欄を長
   押しすると、キーボードが呼び出され、アドレスを入力することができます。
- 手またはペンで画面にタッチし、上下左右に動かすことで、より多くの情報を閲覧することができます。

　　WebStationのトップページには多くのアプリケーションが提供されています。軽くアイコンにタッ
チするだけで、アプリを立ち上げることができます。左右に新規追加されたアプリを左右方向に
画面を移動して選択することができます。

ステータス

クイック起動ボタン

eBook

　　Touch to enter the eBook application and you will be taken to the same 
location you stopped last time. In addition, you can also touch and scroll 
up/down to shift the screen for additional content. You can also press the 
Menu Key       to enter the Library      , TOC      , and Bookmarks sub-functions for 
paragraph searching. Finally, you can press the Menu Key to switch between 
Day/Night mode       .

Note:  eBook application only supports .epub and .txt format.

　　Touch to enter the Music application. You can search for music using 
Artists, Albums, Playlists, or you can browse through all your songs or by using 
the Cover Flow to play the song you want to hear. You can also press the Home 
Key       to go to the Launcher screen and use other applications while the music 
is playing.

Music

Day Mode Night Mode
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パッケージ内の内容

1. WebStation

   (以下WSと略)

2. イヤホン

3. ACアダプター

4. スタンド

5. クイックスタートガイド

6. カバーケース

7. 布

内容
- WebStation取り扱い説明書, FAQ, Download

http://www.camangi-webstation.com/support.html

更に詳細な情報は下記のサイトをご覧下さい。
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背面及び右側面

AC アダプター差込口: ACアダプターをコンセントに挿し込み、もう一方の端をWSに挿し込んで

充電して下さい。

(注意：パッケージ内のWSは充電が完了していませんので、最初に使用する際、最後まで充電を行って下さい。) 

リセットボタン: ペンでリセットボタンを押すと、正常にリセットを行うことができます。

電源ボタン: WSの電源の開閉には、このボタンを長押ししてから、指示に従って操作して下さ

い。

スピーカー

スタイライスペン

MicroSDカード挿入口

イヤホン差込口

USB Mini B差込口

USB差込口

ACアダプター差込口

リセットボタン

Quick Start

1 2 3 4

5 6 7

音量調節ボタン

スピーカー

電源ボタン
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Digital Frame

　　Touch to enter the Digital Frame application to see  a slideshow for all 
your albums immediately. You can also press the Menu Key       to set the 
slideshow interval. In addition, you can also go to Setting> Sound & display and 
choose Display setting> Slideshow when idle to play your slideshow when the 
device is idle. (Notice: Please make sure the setting on Display setting>Screen timeout is 
set on Never Timeout before the slideshow idle setting.)

Stand your WebStation

Angle your WebStation using the stand by following the steps below.

Step 1    Put the Support Bottom to the back of your WebStation. Push the 
               Sucking Disc to squeeze out the air. 
Step 2    Press the Hold Button down and make sure the Stand is firmly attached 
               to the WebStation.
Step 3    Put the WebStation on the table using the Hold Stick.

Step1 Step2 Step3

Support Bottom

Hold Stick

Hold Button

Sucking Disc



包裝盒內容物

1. WebStation(以下簡稱WS)
2. 耳機
3. AC變壓器
4. 支撐架
5. 快速入門手冊
6. 保護套
7. 擦拭布

包裝應含下列物品
- WebStation操作說明書, FAQ
http://www.camangi-webstation.com/support.html

更多詳細資訊請參閱下列網址      

Quick Start

1 2 3 4

5 6 7

背面與右面

AC 變壓器插孔: 將AC變壓器插入插座，並將另一端接頭插入WS進行充電。
(注意：包裝盒內WS並未完全充飽電力，請您務必於第一次使用前為您的WS進行充電至完全充飽

狀態。)

重設鍵: 用觸控筆按重設鍵可正常重設WS。

電源按鈕: 若要開/關WS，請長按電源按鈕，並按照指示完成動作。

觸控筆

MicroSD插槽 電源按鈕

耳機插孔
USB Mini B插孔

USB插孔

AC變壓器插孔

重設鍵

喇叭 喇叭

音量調整按鈕

數位相框

　　輕觸開啟數位相框應用程式，進入數位相框應用程式即開始撥放圖片幻燈秀。於
幻燈透播放中，您可短按功能選單按鍵      ，再輕觸照片撥放設定功能，進入設定照片
顯示間隔。
您可於設定>音樂與顯示>顯示設定中輕觸設定閒置狀態播放，設定完畢後您的WS將
會於閒置狀態撥放幻燈秀。(注意：在您設定閒置狀態播放前，請先確定您的WS的顯示設定>螢幕

逾時設定值為從不逾時。)

支撐架

您可透過包裝盒中所提供的支撐架直/橫立您的WS。

步驟1   將支撐底盤置於WS背面，並推壓支撐架底部吸盤，使其完整吸附於WS背面。
步驟2   按下支撐按鈕，並確定將支撐架固定於WS上。
步驟3   並以支架將WS置於平面/桌面上。

步驟2 步驟3

支撐底盤

支撐按鈕

支架

吸盤

步驟1
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使用基本入門

為您的WebStation解除鎖定
　　根據觸控螢幕的步驟點選1, 2, 與 3按鈕完成解除鎖定動作。

休眠/喚醒您的WebStation
　　若要讓WS進入休眠模式，請短按一次電源按鈕；若要喚醒WS請長按功能選單按
鍵      ，並為WS解除鎖定。

操作訣竅
當您要選擇某項程式或於程式中透過鍵盤文字輸入時，可以用手指或觸控筆輕觸圖示
或按鈕執行與輸入。

電源按鈕 觸控螢幕
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主畫面

主畫面上方狀態列提供WS狀態顯示。右邊顯示WS的電量、時間與網路狀態；左邊
顯示SD card等外部裝置安裝通知，您可透過輕觸並下拉進行設定。

主畫面下方快速啟動工具列提供您最常用的應用程式-數位相框、音樂、電子書、
Market與設定。

操作訣竅
- 您可以用手指或觸控筆長按圖示或欄位以啟用其它功能，例如在瀏覽器上長按網址
   列呼叫鍵盤輸入網址。
- 您可以用手指或觸控筆輕觸並向下/上/左/右拉動以移動或閱讀更多資訊。

狀態列

快速啟動

　　WS主畫面提供多種應用程式，只要輕觸應用程式圖示即可啟用應用程式，還可由
右往左選擇更多的新增應用程式。 

主畫面按鍵: 於任何時候短按主畫面按
鍵即可回到主畫面。
功能選單按鍵: 於應用程式中短按功能
選單按鍵可選用應用程式次功能選單
。
回上一層按鍵: 於任何時候短按回上一
層按鍵可回到上一個動作。
電源指示燈：上方指示燈顯示WS充電
狀態，紅燈代表充電中，綠燈代表充
電完成，未亮燈代表未插電；下方指
示燈以藍色燈光指示WS為開機狀態。麥克風
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電子書

　　輕觸啟動電子書應用程式，您將會看到您上次停止閱讀的電子書位置，您可輕觸
並向上/下/左/右拉動以閱讀更多內容。當您短按功能選單按鍵       可透過圖書庫  
       與目錄功能       選擇閱讀的電子書與章節，還可使用日/夜功能       轉換日/夜間閱
讀模式。

注意事項: 電子書應用程式僅支援epub與txt格式。

音樂播放

　　輕觸開啟音樂應用程式，您可透過演出者/專輯/樂曲/播放清單/專輯瀏覽來選擇撥
放的音樂，還可以在選擇音樂播放後，透過主畫面按鍵       回到主畫面同步操作其它
的應用程式。

夜間閱讀模式日間閱讀模式



網路連線設定

啟動網路連線
　　輕觸進入設定>無線網路設定，再輕觸啟動Wi-Fi，此時WS會開啟並搜尋附近可
使用的無線網路。
(注意：如果您選擇的無線網路具有WEP加密，則您必需先輸入WEP金鑰密碼後再進行連線。)

檢查網路連線狀態
　　主畫面右上方狀態列Wi-Fi圖示      ，以狀態燈數量顯示Wi-Fi訊號的強度；以
Wi-Fi 圖示      顯示目前範圍內無無線網路可供連線。

網際網路瀏覽器

　　輕觸開啟瀏覽器應用程式，再短按功能選單按鍵     ，於輕觸選擇前往       功能
後，透過鍵盤輸入網址與前往       按鈕連結該網址。
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網路連線狀態

安裝Micro SD卡

安裝Micro SD卡
　　翻至WS背面，由右往左打開Micro SD插槽上的蓋子，並將Micro SD卡的金屬晶
片朝下，插入於插槽當中。

卸除Micro SD卡
　　輕觸螢幕進入設定>SD卡與儲存，並輕觸卸載SD卡，在WS出現完成訊息後，翻
轉WS至背面開啟Micro SD卡插槽的蓋子，並輕按Micro SD卡使Micro SD卡跳出插
槽即可。

注意事項：在您使用影音與電子書相關應用程式或自網路下載第三方軟體前，請務必安裝您的Micro 
SD卡才能正常運作。

P.9

電量圖示
　　充電時如果WS為開啟狀態，主畫面的狀態列會顯示電量圖示       ；當WS電池充
飽後主畫面狀態列上電量圖示會顯示       。

電源指示燈
　　充電時WS上的電源指示燈會亮起紅色燈光；電池電量充飽後電源指示燈會亮起
綠色燈光。

注意事項：主畫面電量圖示顯示電量低        ，並且跳出警告視窗告知電量不足請立即充電以防您的資料
　　　　　遺失時，請儘速為您的WS進行充電。

電源顯示
電量圖示

電源指示燈

Micro SD插槽



 

Regulatory Approvals 
 
FCC Statement 

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules.  These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation.  

This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and 
used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communica-
tions. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. 
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be 
determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the 
interference by one of the following measures: 
 Reorient or relocate the receiving antenna. 
 Increase the separation between the equipment and receiver. 
 Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver 

is connected. 
 Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

To assure continued compliance, any changes or modifications not expressly approved by the 
party responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment. 
(Example - use only shielded interface cables when connecting to computer or peripheral 
devices). 

 

       Channel
      
      The Wireless Channel sets the radio frequency used for communication.
  ‧Access Points use a fixed Channel. You can select the Channel used. This allows you to 
        choose a Channel which provides the least interference and best performance.  In the USA
        and Canada, 11 channel are available. If using multiple Access Points,  it is better if adjacent 
       Access Points use different Channels to reduce interference.
  ‧ In "Infrastructure" mode, Wireless Stations normally scan all Channels, looking for an
         Access Point. If more than one Access Point can be used, the one with the strongest 
        signal is used. (This can only happen within an ESS.)
  ‧ If using "Ad-hoc" mode (no Access Point), all Wireless stations should be set to use the
        same Channel. However, most Wireless stations will still scan all Channels to see if there
       is an existing "Ad-hoc" group they can join.

This device has been tested and meets the FCC RF exposure guidelines.  
The maximum SAR value reported is 0.115w/kg


